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PROTOKOLL KRETSSTYRET 
       KS-møte nr. 17/2018-2020   

       Utsendelsesdato: 20. desember 2019 

       Merknadsfrist: 3. januar 2020 

 

Møtetid:  Mandag 16. desember 2019       Møtested:  Osloidrettens Hus på Ekeberg   
 

  Til stede Forfall Ikke møtt 

Leder: Sveinung Oftedal  X   

Nestleder: Elisabeth Skarsbø Moen  X  

Medlem: Lars Trælvik X   

Medlem: Torill Fiskerstrand X   

Medlem: Kate Hege Nielsen X            

Medlem: Sigurd I. Solem X   

Medlem: Katrine Sølvberg          X   

Ansattes representant Rune Hebjerk X   

1. varamedlem: Hedi Anne Birkeland X   

2. varamedlem: Yassin El Barkani  X  

Generalsekretær: Magne Brekke X   

Seniorrådgiver: Robert Gausen X   

Tone Holm Dagsvold fra administrasjonen deltok i hele møtet. 

Simen Bakken fra administrasjonen deltok i behandlingen av sak K-155. 

Pål Trælvik, Øystein Sundelin og Ove Hobbesland fra BSK deltok i behandlingen av sak  

K-155. 

 

Sakliste: 

 

K-153   Godkjenning- KS-protokoll nr. 16/2018-2020  

K-154   Klagesaker kommunale bidrag  

K-155   Utvikling Ekeberg – status og fremdrift  

K-156   Idrett for alle  

K-157   Møteplan 1.halvår 2020  

K-158   Orienteringssaker  

- NIFs ledersamling 29-30/11  

- Oppnevning av medlemmer til nytt Markaråd  

- Oslo kommune budsjett 2020  

- Strategisk plan  

- Idretten skal  

- Kretstinget 2020 
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K-153  Protokoll   

KS-protokoll nr. 16/2018-2020. 

 

Vedtak: 

 Protokollen ble godkjent.  

 

 

K-154 Klagesaker kommunale bidrag 

Generalsekretæren innledet til saken. Det er kommet inn en klage fra Norges 

Fotballforbund Oslo på fordelingen av kommunalt bidrag ved høstens fordeling (K-

128, 26. september 2019). Forbundet klager på avslag på søknaden om støtte til leie av 

anlegg. 

 

Avslaget er begrunnet med at formålet det søkes støtte til ikke er innenfor gjeldende 

retningslinjer.  

 

Vedtak: 

Klagen fra Norges Fotballforbund Oslo ble ikke tatt til følge. 

 

 

K-155  Utvikling Ekeberg – status og fremdrift  

Generalsekretæren innledet til saken med en gjennomgang av status for 

byggeprosjektet. Det ble orientert om at det er oppnådd enighet om de økonomiske 

realitetene i Utdanningsetatens leieavtale, og Bækkelagets Sportsklub fikk en positiv 

behandling av sin byggesak i klubbens ekstraordinære årsmøte. 

 

Kretsstyret diskuterte saken med særlig fokus på fremdrift og risikohåndtering, og ba 

om at fremdriftsplanen oppdateres løpende i det formatet den ble fremstilt i møtet. 

 

Vedtak: 

Kretsstyret tok saken til orientering og ba administrasjonen videreføre arbeidet i tråd 

med saksfremlegget og merknader som kom frem i møtet. 

   

 

K-156 Idrett for alle 

Tone Holm Dagsvold fra administrasjonen innledet til saken. Status for idrettsløftet i 

bydelene og foregangsklubbene ble gjennomgått. Det er utarbeidet et årshjul for 

kompetansearbeidet i idrettslagene. 

 

Styret diskuterte når på året det er hensiktsmessig å holde kurs om gjennomføring av 

årsmøtet. 

 

 Vedtak:  

Kretsstyret tok saken til orientering og ba administrasjonen om å videreføre arbeidet i 

tråd med saksfremlegget og de merknader som kom frem i møtet. 

 

 

 

 



3 
 

 

K-157 Møteplan 1.halvår 2020  

Generalsekretæren presenterte forslag til kretsstyrets møteplan for vårsesjonen 2020. 

 

Vedtak: 

Kretsstyret vedtok følgende møteplan for 1.halvår 2020:  

• Torsdag 23.jan 

• Tirsdag 25.feb 

• Mandag 16.mars 

• Tirsdag 5.mai 
 

 

K-158 Orienteringssaker  

Orienteringssakene ble utsatt. 

 


